
Spørsmål - kollektivfelt - til Utval for miljø og 
samferdsle

Bystyret i Bergen og Hordaland Fylkeskommune har vedteke at det skal innføres kollektivfelt på 
firefelts innfartsårer inn til Bergen. Bussen har også framkommeligheitsutfordringar på andre 
viktige strekk inn til Bergen.

Spørsmål til samferdsledirektøren

 Kva er status for innføring av kollektivfelt på firefeltsinnfartsårer inn til Bergen.
 Kva er status for innføring av kollektivfelt på andre viktige innfartsårer og bussruter inn 

til Bergen og i Bergen.

Marthe Hammer (SV)
Nestleiar utval for samferdsle og mobilitet
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